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Schůze výboru Základní odborové organizace FLÚ 

10. 11. 2022 10:00–11:00 

 

Přítomní členové výboru: Jan Frei, Juraj Hvorecký, Robert Novotný, Pavel Nývlt, Alena 
Sarkissian, Darja Zoubková. 

Za zapisovatele schůze byl určen Pavel Nývlt. 

Juraj Hvorecký uvedl, že případ zaměstnankyně na dlouhodobé pracovní neschopnosti, s níž 
se FlÚ chystal rozvázat pracovní poměr, byl ukončen dohodou obou stran, Výbor tedy situaci 
nadále nemusí sledovat. 

Juraj Hvorecký připomněl, že 20. 10. proběhlo jednání zástupců výboru (Juraj Hvorecký, 
Robert Novotný, Pavel Nývlt a Darja Zoubková) se zástupci personálního oddělení o nové 
kolektivní smlouvě, které vedlo k drobným úpravám bodů pojednávajících o uzavírání smluv 
na dobu neurčitou; všichni členové výboru o nich byli v následných dnech průběžně 
informováni a schválili je per rollam. Předpokládá se, že text bude projednán na zasedání 
rady FlÚ v lednu 2023, načež by mohl být předložen ke schválení členské schůzi. Ta by se 
tehdy mohla konat v únoru 2023. Pavel Nývlt připomněl, že členové výboru byli zvoleni po 
online schůzi 27. 4. 2021 (výsledky voleb byly oznámeny 29. 4.), bylo by tedy vhodné 
uspořádat členskou schůzi v únoru, aby volby výboru mohly znovu proběhnout v dubnu (opět 
elektronicky) při zachování všech termínů podle volebního řádu. Výbor se usnesl, že termín 
členské schůze bude stanoven na příštím zasedání. 

Jan Frei informoval o průběhu schůze předsedů OS PVV, která se konala 2. 11. a na níž 
promluvili i předseda ČMKOS Josef Středula a vedoucí ekonomického oddělení ČMKOS 
Martin Fassmann. Praktické závěry byly dva: 1) ZOO jsou povinny rejstříkovému soudu 
dodávat účetní uzávěrky; předsedům jednotlivých ZOO byly zaslány příslušné formuláře a 
instrukce. 2) ZOO mají vyvíjet tlak na ředitele, aby apelovali na vedení AV ČR, aby Vládu 
ČR upozornilo na špatnou mzdovou situaci vědeckých pracovníků. Pavel Nývlt v této 
souvislosti upozornil, že podle vyjádření Pavla Barana na kolegiu ředitele byl Ondřej Ševeček 
jediný z ředitelů, kdo na setkání v Třešti upozorňoval na problém poklesu reálných mezd. 

Na dotaz Juraje Hvoreckého, zda se na schůzi předsedů jednalo o povinnosti jednotlivých 
ZOO zřídit datovou schránku a zajistit změnu zápisu v Obchodním rejstříku, Jan Frei 
odpověděl, že stále není jasné, zda tuto povinnost jednotlivé ZOO mít budou, nebo ne. 

Juraj Hvorecký řekl, že ředitel zvažuje, že by v případě špatné rozpočtové situace rozvázán 
pracovní poměr zaměstnanci pobírajícími starobní důchod a nahrazen DPP, ale odrazují 
ho od toho plány na zrušení DPP. 
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Darja Zoubková a Juraj Hvorecký uvedli, že do konce listopadu má padnout rozhodnutí o 
přestěhování personálního oddělení s využitím kanceláře uprázdněné díky změnám 
v Oddělení politické filosofie a výzkumu globalizace. 

Juraj Hvorecký informoval, že z OS PVV dostal k vyplnění čestné prohlášení statutárního 
zástupce. 

Darja Zoubková uvedla, že aby výplata bonusů za rok 2022 mohla proběhnout s využitím 
karet UP, nebude bonusy možné použít jako stravenky, ale jako bonus na nákup knih, 
léků, placení sportovních aktivit apod. Členům ZOO, kteří nemají kartu UP, tj. zejména 
důchodcům, budou objednány poukázky jako dosud. Na kartu budou vedle bonusu 1000 Kč 
na člena nahrány i bonusy za děti ve výši 700 Kč na dítě, které je nahlášené. Odhadovaná 
částka je cca 90 tisíc Kč. Výbor tyto podmínky výplaty schválil (6 hlasů pro, 0 proti, 0 se 
zdrželo). 

Juraj Hvorecký informoval, že stav účtu ke dni 10. 11. 2022 činí 180.877,53 Kč. 

Na dotaz Darji Zoubkové, zda je už možné přesunout účet ZOO k jiné bance, Juraj Hvorecký 
odpověděl, že nejprve je nutné zaslat příslušné formuláře obchodnímu soudu a rejstříkovému 
soudu. 

Výbor prodiskutoval otázku výletu v roce 2023, zvláště možnost uspořádat sérii 
komentovaných procházek po Praze. 

Termín dalšího zasedání Výboru byl předběžně stanoven na 12. ledna 2023 v 10:00. Darja 
Zoubková bude předtím členy výboru informovat o výplatě bonusů. 


